

讚美真神! 哈利路亞! 哈利路亞! 哈利路亞!
 O praise Him! Al-le-lu-ia! Al-le-lu-ia! Al-le-lu-ia!

Words Copyright by J. Curwen & Sons. Used by permission of G. Schirmer, Inc. Stanza 5 © Copyright 1976 by Fred Bock Music Co. All rights reserved. Used by permission.

耶穌呼召 Jesus Calls Us o'er the Tumult

247

Cecil Frances Alexander
 Jeff Redd, alt.

Lord, if it be Thou, bid me come. . . And He said, Come.
 — Matthew 14:28,29

GALILEE
 William H. Jude

1 人生海上波濤洶湧，主耶穌向我呼召，
 2 加利利海主曾呼召，棄門徒捨網投靠，
 3 或是喜樂或是憂傷，或辛勞或享安樂，
 4 耶穌召我滿有恩慈，求使我聽主呼召，

1 Je - sus calls us o'er the tu - mult Of our life's wild, rest - less sea;
 2 As, of old, dis - ci - ples heard it By the Gal - i - le - an lake,
 3 In our joys and in our sor - rows, Days of toil and hours of ease,
 4 Je - sus calls us: by Thy mer - cies, Sav - ior, may we hear Thy call,

1 主聲溫柔天天呼召，"跟隨我必免飄搖。"
 2 家庭親友工作嗜好，今為愛主甘願拋。
 3 主仍關懷向我呼召，"你要愛我更加多。"
 4 獻我身心遵行主道，事主愛主不動搖。阿門。

1 Day by day I hear Him say - ing, "Chris - tian, come and fol - low me."
 2 Turned from home and work and lei - sure, Leav - ing all for His dear sake:
 3 Still He calls in cares and pleas - ures, "Chris - tian, love me more than these."
 4 Give our hearts to Thine o - be - dience, Serve and love Thee best of all. A - men.